

Date: 09/12/2025

Ref: ADX/CEO/09122025/02

التاريخ 09/12/2025 المرجع:ADX/CEO/09122025/02 السادة قسم الإفصاح والإمتثال إدارة العمليات وإلرقابة

سوق أبوظبى للأوراق المالية

Disclosure and Compliance Section Market Operations and Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange

<u>Subject: Notification of Board of Directors</u> <u>Resolution by Circulation</u>

Abu Dhabi Ship Building PJSC (the "Company") extends its sincere greetings and best wishes.

Kindly be informed that the Board of Directors of the Company will consider, by way of resolution by circulation, on **Friday 12 December 2025** in the Abu Dhabi, the following matters:

- To review and approve the related party transaction exceeding 5% of Company's Capital between ADSB and EDGE Acquisitions Company, for Kuwait to build 8 vessels – 62-meter Falaj Class Missile Boats and all related contractual matters.
- To approve holding a General Assembly meeting to obtain shareholder approval for the above transaction, subject to the Securities & Commodities Authority approval.

الموضوع: إشعار بقرار مجلس الإدارة بالتمرير

شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع.م (المشار إليها بـ"الشركة") تتقدم بأطيب التحيات وأصدق التمنيات.

يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة الشركة سينظر عن طريق قرار بالتمرير، يوم الجمعة 12 ديسمبر 2025 في أبوظبي، في الموضوعات التالية:

- 1. مراجعة والموافقة على الصفقة مع الأطراف ذات العلاقة والتي تتجاوز %5من رأس مال الشركة بين شركة أبوظبي لبناء السفن وشركة EDGE Acquisitions Company والمتعلقة ببناء 8سفن فئة فلج بطول 62 متراً لدولة الكويت، بما في ذلك جميع الأمور التعاقدية ذات الصلة.
- الموافقة على عقد اجتماع الجمعية العامة للحصول على موافقة المساهمين على الصفقة أعلاه، وفقاً لموافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

Kind Regard

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

David Massey
Chief Executive Officer

Lon

دافيد ماسي الرئيس التنفيذي



Mussafah Industrial Are; P.O. Box 8922 Abu Dhabi, UAE

منطقة المصفح الصناعية ص.ب: 8922 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

adsb.ae